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Zadeva: Svetniško vprašanje: sponzorstvo in donacije v javnih podjetjih                                                                                                                                     

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL (Uradni list RS, št. 31/21 – uradno prečiščeno 

besedilo) posredujem g. županu sledeče svetniško vprašanje: sponzorstvo in donacije v javnih podjetjih 

MOL v letih 2020 - 2023                                                                                                                                    
Opažamo, da javna podjetja, katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ljubljana, podpirajo določena 

športna društva in klube v Ljubljani z relativno visokimi zneski. Gre za tri podjetja znotraj 

Ljubljanskega holdinga (Energetiko Ljubljana, d.o.o., Voko Snago, d.o.o. in Ljubljanski potniški 

promet, d.o.o.) in še podjetje LL Grosist, d.o.o. 

Mestne svetnice in svetniki, ki smo brez dvoma skrbniki porabe tudi takšnega javnega denarja, za 

učinkovito odločanje v korist javnosti, ki jo zastopamo, potrebujemo natančni  pregled vseh donacij in 

sponzorstev za omenjena podjetja znotraj štiriletnega obdobja. Ne želimo torej odgovora s sklicevanjem 

na to, da je v javnem interesu, da lokalna skupnost tudi finančno podpira razne športne klube, športna in 

kulturna društva itd. na njenem območju. 

Sprašujem po podatkih, zato prosim odgovorne za transparenten prikaz (s številkami) vseh teh 

denarnih tokov v štirih letih za vsa štiri podjetja, vključno s kriteriji oz. utemeljitvami za 

podelitev sredstev. Navedite natančen poimenski seznam prejemnikov teh donacij, sponzorstev ali 

drugače financiranih športnih klubov, društev ali posameznikov. 

Pri tem me še dodatno zanima tudi argumentacija, zakaj je sploh potrebna tako imenovana javna  

prepoznavnost nekaterih podjetij skozi reklame, če imajo ta podjetja na trgu dejansko monopolni 

položaj in meščankam in meščanom ni na razpolago nobena konkurenčna alternativa, za katero bi se 

lahko morda odločali. 

 

Hvala za odgovor  

Lepo pozdravljeni. 

                                                                                                          Mestni svetnik 

                                                                                                            Anton Grošelj                                                                                               


